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Bijlagen
Schriftelijke vragen

Vraag 1 
Worden opdrachten met betrekking tot energietransitie volgens de daarvoor geldende regels openbaar 
aanbesteed of worden opdrachten onderhands gegund?

Antwoord 1
Alle opdrachten van de gemeente Zoetermeer, dus ook die m.b.t. de energietransitie worden op de markt 
gezet volgens de wet- en regelgeving, waaronder het inkoop- en aanbestedingsbeleid van gemeente 
Zoetermeer. Volgens het inkoop- en aanbestedingsbeleid kunnen opdrachten (diensten/leveringen) tot € 
70.000,- enkelvoudig onderhands, dus direct aan één partij, gegund worden. Dit drempelbedrag is 
overgenomen uit de landelijke Gids Proportionaliteit. Tot 215.000 euro mag er meervoudig onderhands 
worden aanbesteed.

Vraag 2 
Indien dit laatste het geval is, is het college met ons eens dat dit een marktverstorend effect heeft en er een 
ondoorzichtig en moeilijk te controleren mechanisme ontstaat?

Antwoord 2 
Nee. Uitgangspunt van de Gids Proportionaliteit is juist dat bij opdrachten onder de drempel een inkoop en 
geen aanbestedingsprocedure gevolgd wordt. Dat zou juist te veel administratieve lasten van ondernemers 
vragen. 

Vraag 3 
Worden er behalve voor energievraagstukken ook voor technische en juridisch vraagstukken met betrekking 
tot de energietransitie adviesbureaus ingehuurd?

Antwoord 3 
Ja. Energievraagstukken bestaan voor een groot deel uit technische en juridische aspecten die zeer 
specialistische kennis vereisen. Met uitzondering van de G4 gemeenten is deze kennis niet/onvoldoende in 
huis bij gemeenten.

Vraag 4 
Wordt de ingehuurde kennis aangewend voor ambtelijke ondersteuning en wel zodanig dat de 
adviesbureaus meeschrijven aan beleidsdocumenten en dat ze (een deel van) het gemeentelijk beleid 
uitvoeren en daarmee in feite overheidstaken overnemen?

Antwoord 4 



Nee er worden geen overheidstaken overgenomen. Ingehuurde krachten/adviezen van adviesbureau 
werken altijd in opdracht van een ambtelijke medewerker en in nauwe samenwerking met een ambtelijke 
medewerker binnen door de raad vastgestelde beleidskaders. Ingehuurde krachten en adviezen moeten ook 
bijdragen aan de kennisontwikkeling bij de ambtelijke organisatie. 

Vraag 5 
Zo ja, deelt het college onze zorg dat daarmee kennis bij de gemeente verdwijnt en dat commercie het 
Zoetermeerse bestuur binnensluipt?

Antwoord 5 
Nee. Het gaat bij de energietransitie niet om kennis die verdwijnt maar kennis die wordt opgebouwd. Het 
college is ook niet bang voor commercie want er wordt alleen gewerkt met onafhankelijke adviseurs.

Vraag 6 
Hoe vaak is de afgelopen 3 jaar in verband met de energietransitie een beroep gedaan op adviesbureaus, 
hoe vond de aanbesteding plaats, hoeveel fte’s betrof het en hoe hoog was het begrotingsbeslag.

Antwoord 6
In de afgelopen drie jaar zijn er 50 opdrachten verstrekt aan in totaal 24 adviesbureaus. Dit is (meervoudig of 
enkelvoudig) onderhands gegund. Het totaalbedrag is € 1.387.727,-. Verder heeft er één Europese 
aanbesteding plaatsgevonden, waarvan het totaalbedrag € 851.659,- is. De opdrachten zijn niet verleend 
voor fte’s/uren maar voor specifieke diensten.
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